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In MIX gaf Hornbach-directeur Evert de Goede al eens aan dat Hornbach ook best jaren van stabiliteit kende.
Ook gaf hij prijs dat de groei de laatste jaren dubbele cijfers liet zien.

In de wandelgangen is het algemeen bekend dat een winkel van de grootte van Hornbach ongeveer € 30 mln
moet omzetten. Hoe zien de cijfers er precies uit? De Goede: “Wij maken nooit omzetten per land bekend. Als
je de Hornbachomzet van de niet-Duitse vestigingen deelt door het aantal vestigingen, krijg je een gemiddelde.
Daar zitten wij in Nederland boven.” Voorheen was de vuistregel dat iedere Hornbach goed was voor 1% van de
brancheomzet. Intussen is er 30% van die branche af en groeide Hornbach verder. Hoeveel is het
marktaandeel per winkel nu dan? Anderhalf procent? Twee? “Ergens daartussen in”, zegt De Goede met een
grote glimlach. 

In MIX 2017-2 verschijnt een uitgebreid interview met Evert de Goede, Maarten Post en Albrecht Hornbach

Marc Nelissen
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